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ΠΡΟΣ: Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
 

Θέμα: Ζητήματα ναυτικής εκπαίδευσης 
 
 
Αξιότιμε κε. Υπουργέ, 

 

Σας προωθώ επιστολή του Παγχιακού Εκπολιτιστικού Συλλόγου Αξιωματικών 

Εμπορικού Ναυτικού, με την οποία επισημαίνεται το ζήτημα των προσλήψεων 

μόνιμων καθηγητών και ναυτοδιδασκάλων. Επίσης, τίθενται τα ζητήματα της 

αναβάθμισης της υλικοτεχνικής υποδομής και των εργαστηρίων, της έκδοσης των 

πιστοποιητικών ναυτικής εκπαίδευσης και λοιπών ζητημάτων καθημερινής 

λειτουργίας των Ακαδημιών του Εμπορικού Ναυτικού. 

Παρακαλώ για τις απόψεις σας. 

 

Με εκτίμηση, 

 

 

Νότης Μηταράκης 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

152

Ημερομ. Κατάθεσης:

25/10/2024
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Χίος, 03/10/ 2024 
Αρ.ΠΡΩΤ: 21 
Σας αποστέλλουμε Δελτίο Τύπου. 
 

Ο Παγχιακός Εκπολιτιστικός Σύλλογος Αξιωματικών Εμπορικού Ναυτικού, 
καθώς και το Δ.Σ του Συλλόγου ΠΕΣΑΕΝ , έπειτα από τις ανακοινώσεις της 
συνεδρίασης του Δ.Σ της ΠΕΜΕΝ, θα θέλαμε και εμείς με την σειρά μας να 
τονίσουμε τις προτάσεις και την σοβαρότητα των εξελίξεων. 

Πιο συγκεκριμένα, ένα χρόνιο θέμα που βρίσκεται στο προσκήνιο είναι οι 
προσλήψεις των μόνιμων καθηγητών και ναυτοδιδασκάλων. Ακόμη, κρίνεται 
αναγκαία η αναβάθμιση της υλικοτεχνικής υποδομής και των εργαστηρίων, 
καθώς η εκπαιδευτική ύλη χαρακτηρίζεται από πολλούς ως αναχρονιστική. 

Επιπρόσθετα, θα ήταν αναγκαίο να υπάρχουν οι εμβόλιμες εξετάσεις σε κάθε 
κύκλο, ώστε να μην υπάρχει περιορισμός στον αριθμό των μαθημάτων που 
θα εξετάζονται. Δεν θα μπορούσε να παραλειφθεί, τα αυστηρότερα μέτρα που 
θα μπορούσαν να ληφθούν και οι αυστηρότερες ποινές σε περιπτώσεις 
παραβάσεων. 

Εν κατακλείδι, καθίσταται αναγκαίο να αντιμετωπιστεί με συγκεκριμένα μέτρα 
το φαινόμενο της κωλυσιεργίας από την υπηρεσία της ΑΝΥΕ. 

Παρακαλούμε τους υπεύθυνους έκδοσης των πιστοποιητικών της ναυτικής 
εκπαίδευσης, να μην είναι χρονοβόρα. 

Ευελπιστούμε στην άμεση επίλυση των ζητημάτων. 

 

Με εκτίμηση, 

Ο Πρόεδρος και το Δ.Σ. του Παγχιακού Εκπολιτιστικού Συλλόγου Αξιωμάτων Εμπορικού 

Ναυτικού 

Χατζελένης Ανάργυρος 

Πλοίαρχος Α' Ε.Ν. 
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